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ZAPYTANIE 
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 „Szanowny Panie Marszałku, 

 zgłaszam na V Sesję Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego zapytanie  

w następującej sprawie. 

W związku z licznymi powiadomieniami ze strony mieszkańców powiatu lidzbarskiego, 

zwracam się z pytaniem czy Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego planuje 

wykonanie robót modernizacyjnych drogi wojewódzkiej numer 507, na odcinku łączącym 

dwa miasta Orneta i Dobre Miasto. Przekazana mi dokumentacja fotograficzna 

przedmiotowej drogi wskazuje na znaczne zniszczenia oraz ubytki w jezdni, które mają nieraz 

1,5 metra szerokości oraz nawet 15 centymetrów głębokości. Tak fatalny stan techniczny 

naraża podróżujących na niebezpieczeństwo wypadków drogowych, które skutkować mogą 

uszczerbkiem na zdrowiu. Biorąc pod uwagę bezpieczeństwo naszych mieszkańców proszę  

o pilną interwencję w tej sprawie. 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Marcin Kazimierczuk 

 

 

 

 

 


